



1 National Life Drive, Davis 2, Montpelier, VT 05620-3901
(802) 828-1294 | <https://anr.vermont.gov/>

Notices of Nondiscrimination

ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အသိပေးချက်များ

ပြင်ဆင်ရေးသားရက်- 2024 ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ

အတွင်းရေးမှူး၏ ရုံးခန်း ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အသိပေးချက်များ

“Vermont သဘာဝရင်းမြစ် အေဂျင်စီသည် လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ အယူဝါဒ၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားစစ်မြစ် (ဘာသာစကား အပါအဝင်)၊ မျိုးရိုး၊ မွေးဖွားရာနေရာ၊ မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း၊ အသက်၊ အိမ်ထောင်ရေးအခြေအနေ၊ လိင်၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ လိင်ခံယူမှု သို့မဟုတ် မိခင်နို့တိုက်ခြင်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုဘဲ ၎င်း၏ ပရိုဂရမ်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူတစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့တစ်ခုချင်းသည် ဖက်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဥပဒေဖြင့် ကာကွယ်ထားသည့် ၎င်းတို့၏ အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးခြင်းကြောင့် ၎င်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ ကြိမ်းဝါးခြင်း၊ အကျပ်ကိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်ခြင်းကို သည်းမခံပါ။ မေးခွန်းများ၊ အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော လိုက်လျောချက်များအတွက် တောင်းဆိုမှုများအတွက် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို တင်ပြရန်၊ ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သူ ANR.CivilRights@vermont.gov ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် [ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အွန်လိုင်း အသိပေးချက်](#)သို့ ဆက်သွယ်ပါ။”

ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဌာန ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး
အသိပေးချက်

“Vermont သဘာဝရင်းမြစ် အေဂျင်စီသည် လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ အယူဝါဒ၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားဇစ်မြစ် (ဘာသာစကား အပါအဝင်)၊ မျိုးရိုး၊ မွေးဖွားရာနေရာ၊ မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း၊ အသက်၊ အိမ်ထောင်ရေးအခြေအနေ၊ လိင်၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ လိင်ခံယူမှု သို့မဟုတ် မိခင်နို့တိုက်ခြင်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုဘဲ ၎င်း၏ ပရိုဂရမ်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူတစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့တစ်ခုချင်းသည် ဖက်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဥပဒေဖြင့် ကာကွယ်ထားသည့် ၎င်းတို့၏ အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးခြင်းကြောင့် ၎င်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ ကြိမ်းဝါးခြင်း၊ အကျပ်ကိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်ခြင်းကို သည်းမခံပါ။ မေးခွန်းများ၊ အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော လိုက်လျောချက်များအတွက် တောင်းဆိုမှုများအတွက် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို တင်ပြရန်၊ ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သူ ANR.CivilRights@vermont.gov ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် [ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အွန်လိုင်း အသိပေးချက်](#) သို့ ဆက်သွယ်ပါ။”

ငါးနှင့် တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်ဌာန ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အသိပေးချက်

“ဤအဖွဲ့အစည်းသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ငါးနှင့် တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်ဌာနမှ ဖက်ဒရယ် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို လက်ခံရရှိပါသည်။ Vermont သဘာဝရင်းမြစ် အေဂျင်စီသည် လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ အယူဝါဒ၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားဇစ်မြစ် (ဘာသာစကား အပါအဝင်)၊ မျိုးရိုး၊ မွေးဖွားရာနေရာ၊ မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း၊ အသက်၊ အိမ်ထောင်ရေးအခြေအနေ၊ လိင်၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ လိင်ခံယူမှု သို့မဟုတ် မိခင်နို့တိုက်ခြင်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုဘဲ ၎င်း၏ ပရိုဂရမ်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူတစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့တစ်ခုချင်းသည် ဖက်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဥပဒေဖြင့် ကာကွယ်ထားသည့် ၎င်းတို့၏ အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးခြင်းကြောင့် ၎င်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ ကြိမ်းဝါးခြင်း၊ အကျပ်ကိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်ခြင်းကို သည်းမခံပါ။ မေးခွန်းများ၊ အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော လိုက်လျောချက်များအတွက် တောင်းဆိုမှုများအတွက် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို တင်ပြရန်၊ ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သူ

ANR.CivilRights@vermont.gov ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် [ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အွန်လိုင်း အသိပေးချက်](#) သို့ ဆက်သွယ်ပါ။ တိုင်ကြားချက်များကို ဒါရိုက်တာ၊ အရပ်ဖက်အခွင့်အရေးများ ရုံး၊ ပြည်ထဲရေးဌာန၊ 1849 C Street, NW Washington, D.C. 20240 သို့လည်း လိပ်မူပေးပို့နိုင်ပါသည်။”

သစ်တောများ၊ ပန်းခြံများနှင့် အပန်းဖြေရေးဌာန ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အသိပေးချက်

“ဤအဖွဲ့အစည်းသည် USDA သစ်တော ဝန်ဆောင်မှုမှ ဖက်ဒရယ် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို လက်ခံရရှိပါသည်။ Vermont သဘာဝရင်းမြစ် အေဂျင်စီသည် လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ အယူဝါဒ၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားစစ်မြစ် (ဘာသာစကား အပါအဝင်)၊ မျိုးရိုး၊ မွေးဖွားရာနေရာ၊ မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း၊ အသက်၊ အိမ်ထောင်ရေးအခြေအနေ၊ လိင်၊ လိင်စိတ်တိမ်းညွတ်မှု၊ လိင်ခံယူမှု သို့မဟုတ် မိခင်နှိုက်ခြင်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုဘဲ ၎င်း၏ ပရိုဂရမ်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူတစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့တစ်ခုချင်းသည် ဖက်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဥပဒေဖြင့် ကာကွယ်ထားသည့် ၎င်းတို့၏ အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးခြင်းကြောင့် ၎င်းတို့အပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ ကြိမ်းဝါးခြင်း၊ အကျပ်ကိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်ခြင်းကို သည်းမခံပါ။ မေးခွန်းများ၊ အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော လိုက်လျောချက်များအတွက် တောင်းဆိုမှုများအတွက် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို တင်ပြရန်၊ ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သူ ANR.CivilRights@vermont.gov ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် [ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အွန်လိုင်း အသိပေးချက်](#) သို့ ဆက်သွယ်ပါ။

ပရိုဂရမ် အချက်အလက်အတွက် အခြားသော ဆက်သွယ်ပြောဆိုရေး နည်းလမ်းများ လိုအပ်သည့် မသန်စွမ်းသူများ (ဥပမာ၊ မျက်မမြင်စာ၊ ပုံနှိပ်စာလုံးကြီး၊ အသံတိပ်၊ အမေရိကန် သင်္ကေတ ဘာသာစကား၊ စသည်ဖြင့်) သည် ANR.CivilRights@vermont.gov သို့ သို့မဟုတ် USDA ၏ TARGET Center ဖုန်း (202) 720-2600 (အသံနှင့် TTY) သို့ ဆက်သွယ်သင့်သည် သို့မဟုတ် Federal Relay Service ဖုန်း (800) 877-8339 မှတစ်ဆင့် USDA သို့ ဆက်သွယ်သင့်သည်။ ထို့ပြင် ပရိုဂရမ်

သတင်းအချက်အလက်ကို အင်္ဂလိပ်မဟုတ်သည့် အခြားသော ဘာသာစကားဖြင့်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို USDA ထံသို့ တင်ပြရန်၊ How to File a Program Discrimination Complaint (ပရိုဂရမ် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက် တင်ပြနည်း) တွင်အပြင် USDA ရုံးခန်းတွင် မြင်တွေ့နိုင်သည့် USDA ပရိုဂရမ် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက် ပုံစံ AD-3027 ကို ဖြည့်စွက်ရမည် သို့မဟုတ် USDA ထံသို့ လိပ်မူထားသည့် စာလွှာတစ်စောင်ကို ရေးသားရမည်ဖြစ်ပြီး ပုံစံတွင် တောင်းဆိုထားသည့် အချက်အလက်အားလုံးကို စာလွှာဖြင့် ပံ့ပိုးပေးရမည်။ သင်၏ ဖြည့်စွက်ပြီးသော ပုံစံ သို့မဟုတ် စာလွှာကို USDA သို့ ဤလိပ်စာမှတစ်ဆင့် တင်ပြရမည်- (1) မေးလ်- အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးဌာန၊ အရပ်ဖက် အခွင့်အရေးများအတွက် လက်ထောက် အတွင်းရေးမှူးရုံး၊ 1400 Independence Avenue, SW, Washington, D.C. 20250-9410; (2) ဖက်စ်- (202) 690-7442 သို့မဟုတ် (3) အီးမေးလ်- program.intake@usda.gov။ ဤအဖွဲ့အစည်းသည် တန်းတူညီသော အခွင့်အလမ်း ဆောင်ရွက်ပေးသူတစ်ဦး ဖြစ်သည်။”

အတိုချုံးထားသော ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အသိပေးချက်

“ဤအဖွဲ့အစည်းသည် တန်းတူညီသော အခွင့်အလမ်း ဆောင်ရွက်ပေးသူတစ်ဦး ဖြစ်သည်။ မေးခွန်းများ၊ အခမဲ့ ဘာသာစကား ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော လိုက်လျောချက်များအတွက် တောင်းဆိုမှုများအတွက် ခွဲခြားဆက်ဆံမှု တိုင်ကြားချက်ကို တင်ပြရန်၊ ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သူ ANR.CivilRights@vermont.gov ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် [ANR ၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရေး အွန်လိုင်း အသိပေးချက်](#)သို့ ဆက်သွယ်ပါ။”